
Inwonersavond Centrumvisie Driebergen drukbezocht 
 

De informatieavond van 1 november over Centrumvisie Driebergen was drukbezocht. Het Hoge 

Licht zat vol!  

 

De belangrijkste vraag tijdens deze avond was: “Wat is ervoor nodig om de dorpen in de toekomst 

(2040) vitaal, toekomstbestendig en aantrekkelijk te houden?” Om hier een antwoord op te geven zijn 

onderstaande thema’s voorgelegd aan de bezoekers. Er werden 3 ronden gehouden waarbij men 

per thema vragen kon stellen en/of suggesties kon aandragen.  

 

We waren aan het einde van de avond heel blij met de hoeveelheid reacties, tips, wensen en 

kansen die we hebben meegekregen. Op dit moment is de projectgroep heel druk bezig met het 

verwerken van alle informatie die we op hebben gehaald. Over enkele weken hopen we alle tips 

in duidelijk beeld te hebben. Hier alvast een (willekeurige) greep uit een aantal opvallende 

punten.  

 

1 Ontmoeten en verblijven 

- Een gezellig horecaplein maken in het centrum 

- Koningsdag weer in het centrum vieren 

- Het ABC-gebouw slopen  

 

2 Ruimtelijke inrichting 

- Meer groen 

- Oog behouden voor monumenten 

- Mooiere vormgeving winkelpuien 

- BP weg uit het centrum 

- Het ABC-gebouw opwaarderen 

 

3 Wonen 

- Woningen boven winkels 

- Appelgaard een mix van woningen voor starters en senioren 

- Sociale huur door Woningbouwverenigingen, midden huur door projectontwikkelaars 

- Een “Knarren hof” 

 

4 Verkeer en bereikbaarheid 

- Veiligheid samen met bereikbaarheid 

- Traaij tot Oranjelaan autovrij/autoluw maken 

- Een tunnel voor de hoofdstraat 

- Een rondweg maken  

- Ruimte voor fietsers en voetgangers 

 

5 Duurzaam, klimaat, natuur 

- Groen, groene gevels, grote bomen 

- Energietransitie, zonnepanelen, opslag-accu’s 

- Wijkgericht (gezamenlijk) naar energietransitie 

- Groen om opslag accu’s 



6 Ideeënbus 

- Jongeren willen meedenken 

- Sociale gedeelte niet vergeten 

 

Enkele vragen 

Ook werden er enkele  vragen gesteld:  

 

Waarom is er haast?  

Zorgvuldigheid en kwaliteit staan voorop, maar de gemeente wil wel doorzetten. De gemeente 

wil de snelheid erop houden omdat er steeds nieuwe initiatieven komen en zij daar dan rekening 

mee moeten houden en daardoor mogelijk kansen missen. 

 

Weet de gemeente al wat de financiële kosten zijn? 

De kosten voor Centrumvisie Driebergen zijn nog niet bekend, de gemeente zal een plan 

economisch bureau benaderen om berekeningen te maken. Binnen de gemeente is er niet tot geen 

voldoende kennis/capaciteit om deze berekeningen uit te voeren. 

 

Wat doen jullie met documentatie uit het verleden? 

Alle documentatie uit het verleden betrekken we bij de Centrumvisie Driebergen. 

 

Wanneer kunnen overige inwoners meepraten? 

We gaan nu eerst alle gegeven opmerkingen/informatie verzamelen en de opdracht maken. Er zal 

straks een participatiebureau bij betrokken worden om de communicatie met 

inwoners/belanghebbenden te begeleiden. 

 

Meer weten? 

Voor de voortgang van het proces en de meest actuele planningen, verwijzen wij u naar de 

gemeentelijke website. 

https://www.heuvelrug.nl/centrumvisiedriebergen 
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